
Referat af Bestyrelsesmøde den 7. august 2013 

Agenda:  
 

1) Referat fra arbejdsdagen 
2) Grønne områder, tilbud fra Gartner 
3) Bump og vejdirektorat 
4) Legepladser og vedligehold 
5) Forberedelse af generalforsamling 
6) Evt. 

 
 
Tilstedeværende: Bo Kortegaard, Henrik Bentien, Thomas Hvam, Lars Thybo, Henning Thøste-
sen og Jakob Johnsen (referent). Fraværende: ingen  
 

Ad 1) Referat fra arbejdsdagen 
Arbejdsdagen gik rigtig godt. Der var endnu en gang et godt fremmøde, dog desværre stadig den samme 
garde hvert år.  
 
Opgaverne blev løst i godt vejr og Jesper fra Kokkekompagniet serverede endnu en gang en fantastisk 
frokost.       
 

Ad 2) Grønne områder, tilbud fra Gartner 
Der er bestilt æbletræ til legepladsen, det bliver først plantet til efteråret.  
 
De træer vi har skåret ned og efterfølgende er blevet penslet med round-up formår stadig at sætte nye 
skud. Der er boret ca. 10-15 centimeter ned i roden og hældt round-up i.  
 
Lars spørger gartneren til råds. 
 

Ad 3) Bump og vejdirektoratet 
Vores dispensations ansøgning for asfaltbumpet er blevet afvist af både Kolding Kommune og Vejdirekto-
ratet. Bo får tilbud på renovering af eksisterende, samt et nyt bump, som vedtaget i 2011.   
 

Ad 4) Forberedelse af generalforsamling 
Der blev udarbejdet dagsorden for generalforsamlingen, samt gennemgået regnskab og budget. 
 

Ad 5) Legepladser og vedligehold 
Der er bestilt sikkerhedsgennemgang og vedligehold af legepladserne. Derfor er der på nogen af legered-
skaberne opsat sikkerhedsstrimler, da redskaberne bliver malet. Lars undersøger fortsat, hvorfor nogen 
af legeredskaberne er rådne, dette burde ikke kunne ske så hurtigt. Legepladserne er kun 5-6 år gamle.  
 

Ad 6) Evt. 
Intet under evt.  
 
 
Næste møde aftales efter generalforsamlingen.  


